



مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي
CENTRAL BANK OF THE U.A.E.

Emirati women are a pillar of the UAE's growth المرأة الإماراتية ركيزة من ركائز نمو دولة الإمارات العربية المتحدة

Abu Dhabi (26 August 2020): Under the theme of “preparing for the next 50 years: women are the support of the nation” and on the occasion of Emirati Women’s Day, the Central Bank of the UAE (CBUAE) congratulates Her Highness Sheikha Fatima bint Mubarak, Chairwoman of the General Women’s Union, President of the Supreme Council for Motherhood and Childhood, Chairwoman of the Family Development Foundation for her wise vision and outstanding efforts in empowering women to become a pillar for the UAE’s growth.

CBUAE praises Emirati women for their contribution and outstanding efforts in raising the UAE status. As a main pillar of the community, Emirati women have proved their role in achieving many triumphs and successes in all sectors, especially financial and banking sector.

H.E Abdulhamid M. Saeed Alahmadi, Governor of the Central Bank of the UAE, said: “To strengthen the vital role of Emirati women in the financial and banking sector, CBUAE has placed significant emphasis on advocating for greater Emirati female participation across the sector, mirroring the vision set forth by the nation’s leadership. Today, I am

أبوظبي (26 أغسطس 2020): تحت شعار "الاستعداد للخمسين: المرأة سند للوطن" وبمناسبة يوم المرأة الإماراتية، يتقدم مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي بالتهنئة لسمو الشيخة فاطمة بنت مبارك، رئيسة الاتحاد النسائي العام ورئيسة المجلس الأعلى لمؤسسة التنمية الأسرية ورئيسة المجلس الأعلى للأمومة والطفولة، لرؤيتها الحكيمة وجهودها المتفانية في تمكين المرأة لتصبح ركيزة من ركائز نمو دولة الإمارات.

ويثني المصرف المركزي المرأة الإماراتية لجهودها ودورها الفعال في رفع مكانة دولة الإمارات العربية المتحدة. وباعتبارها ركيزة أساسية للمجتمع، أثبتت المرأة الإماراتية دورها في تحقيق العديد من الإنجازات والنجاحات في جميع القطاعات، لا سيما القطاع المالي والمصرفي.

وقال معالي عبد الحميد محمد سعيد الأحمد، محافظ مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي: "لتعزيز الدور الحيوي للمرأة الإماراتية في القطاع المالي والمصرفي، يركز المصرف المركزي على ضرورة زيادة مشاركة المرأة الإماراتية في هذا القطاع تماشياً مع رؤية قيادتنا الرشيدة. ويسعدني أن أعلن اليوم أن أكثر من 7200 من النساء الإماراتيات



مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي
CENTRAL BANK OF THE U.A.E.

pleased to announce that over 7200 of Emirati women work in the banking sector out of which more than 58% are holding managerial positions."

يعملن في القطاع المصرفي، فيما تشغل ما يزيد عن 58% من بينهنّ مناصب إدارية".

H.E added: "To further demonstrate our commitment towards the National Strategy for the Empowerment of Emirati Women 2015-2021, and enhance UAE gender balance, we at the Central Bank are developing new initiatives with an aim to support Emirati women to hold critical roles."

وأضاف معاليه: "لترسيخ التزامنا تجاه الاستراتيجية الوطنية لتمكين وريادة المرأة الإماراتية 2015-2021، بالإضافة إلى تعزيز التوازن بين الجنسين في دولة الإمارات، نعمل في المصرف المركزي على تطوير مبادرات جديدة تهدف إلى دعم المرأة الإماراتية وتشجيعها لتتبوأ مناصب حيوية."

The Central Bank thanks all Emirati women for their contributions and wishes them more successes in the future.

ويتقدّم المصرف المركزي بخالص الشكر والتقدير لجميع الإماراتيات لإنجازاتهم القيمة، متمنياً لهنّ دوام التوفيق والتقدّم.

-Ends-

-انتهى-